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Vydavatel není odpovědný za obsah
a pravdivost oti štěných inzerátů a vyhra-
zuje si právo nezveřejnit inzerát/článek, 
který by jej poškozoval nebo byl svým 

obsahem proti zákonný. Vychází 12x ročně 
nákladem 750 ks.

Všem výše uvedeným přejeme vše nejlepší, plno životních radostí 
a mnoho dalších let spokojeného života.

V březnu oslaví své krásné jubileum

paní
HACKLOVÁ HANA

JUNGWIRTHOVÁ JANA
LADÁNIOVÁ MARIE
MIKYSKOVÁ MILUŠE

PAPEŽOVÁ EVA
PAULOVÁ DRAHOSLAVA

ŽÁČKOVÁ JAROSLAVA
ŽÁČKOVÁ JIŘINA

pan
FURIK JOSEF

SORYČ ZDENĚK
ŠEJNA JOSEF

ŠMALINSKÝ JOSEF
TUREK ROMAN
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Vážení občané, od 4. března budou služby matriky časově redukovány a veškeré úkony na „matrice“ si je třeba objednat s alespoň jednodenním 
předsti hem. Úřednice, která bude zastupovat za paní Žižkovou, bude do úřadu docházet pouze v případě nějakého požadovaného úkonu. 

Objednat se můžete prostřednictvím e-mailu podatelna@loucovice.info nebo telefonicky na čísle 723 091 544.
Děkuji všem za pochopení.

- Mgr. Daniel Hovorka – tajemník Úřadu obce Loučovice -

POSKYTOVÁNÍ SLUŽEB - MATRIKA

V
ážení čtenáři a poplatníci. Čeká nás 
období, ve kterém bude personální 
obsazení úřadu významným způsobem 

redukováno, a to díky plánovaným lékařským 
zákrokům. Protože se jedná v obecné rovině
o  zdraví je pochopitelné, že přesně nikdo 
neví, kdy toto období bude za námi. Jisté je 
jen jedno, že nám toto období začne od pon-
dělí 4. března. 
Proto si vás dovoluji požádat o přednostní 

placení poplatků bezhotovostním způsobem, 
a to na účet obce Loučovice vedený u Ko-
merční banky, a.s. pod číslem: 1224241/0100

a zároveň bych vás všechny kteří budete plati t 
bezhotovostně vyzval, aby do zprávy pro pří-
jemce platby bylo zadáno: jméno a příjmení 
osoby, za kterou je poplatek uhrazen.
Pro ty z vás, kteří chcete, nebo musíte pla-
ti t v hotovosti  je od 18.3. 2024 do odvolání 
otevřena pokladna v kanceláři paní Jany 

Grammetbauerové, která bude poplatky vy-
bírat v úředních hodinách v čase 8:00-12:00 
dopoledne a 12:30 až 17:00 odpoledne vždy 
v pondělí a ve středu. 
Děkuji všem za pochopení.

- Mgr. Daniel Hovorka – tajemník Úřadu obce 
Loučovice -

DOČASNÉ UZAVŘENÍ POKLADNY OD 4. DO 18. BŘEZNA

Douglaska je krásný a rychle rostoucí jehličnan. Ty naše zdobily par-
čík u hřbitova hezkou řádku let, ale jak praví přísloví: žádný strom 

neroste do nebe. Na žádost vlastníka sousedního pozemku a s ohledem 
na možné škody, které by způsobil pád nebo vývrat douglasek (nemlu-
vě o již teď padajících silných větvích) to vše nám činí soubor důvodů, 
který v podstatě rozhodl o jejich dalším osudu. Těžba to byla dosti  rizi-
ková, ale nutná. Díky ní jsme získali  mimořádně hodnotnou a kvalitní 
kulati nu ze zimní těžby, kterou necháme pořezat na pilařský sorti ment, 
který se použije v obci, pár metrů někoho s žadatelů o palivo zahřeje, 
neboť se stane palivovým dřívím a pokud jste dobrými pozorovateli, 
pár již vzrostlých semenáčku douglasky zůstalo v parčíku u hřbitova, 
jako pokračování a připomenutí  věčného koloběhu. Patří se dodat, jak 
symbolické.

- Mgr. Daniel Hovorka – tajemník Úřadu obce Loučovice -

ZAMYŠLENÍ NAD OSUDEM „DOUGLASKY TISOLISTÉ“
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Množící se otázky nad  nově instalovaným 
dopravním značením jsou asi na místě 

a tak si dovolím napsat kratičké vysvětlení. 
Právě probíhá realizace úpravy dopravního 
značení, která má svůj původ a opodstatnění 
v platném pasportu komunikací. Tedy společ-

nost, která nám onen pasport historicky dělá 

a následně aktualizuje, upravila jeho podobu 
v aktuálním znění dle všech zákonných naří-
zení a postupů. Vůbec se nejedná o nějakou 
svévolnou akci, ale nutné přeznačení, které 
má pochopitelně své schválení od Policie ČR. 
Při žádostech o dotace hraje velmi důležitou 
roli kvalitně zpracovaný pasport komunika-

cí včetně dopravního značení, vpustí, mostů 

a další dopravní infrastruktury obce.
Na závěr. Co jsou tedy červené patníky?
Na silnicích jsou totiž vidět zatím jenom spora-

dicky, ale mají svůj důležitý význam. Označují 
totiž místo s vyústěním účelové komunikace. 

Například polní nebo lesní cesty. Řidiče by tak 
měly upozornit nejen na místo, kde lze napří-
klad vjet na okraj louky nebo lesa, ale pře-

devším na místo, odkud může vyjíždět lesní 
nebo zemědělská technika. Červené sloupky 
můžeme potkat nejen mimo obec, ale někdy 
dokonce i v obci. Že vozidlo vyjíždějící z takové 
účelové komunikace nemá přednost zprava je 
sice zřejmé, přesto na to občas některý řidič 
zapomene, a to především v okamžiku, když je 
účelová cesta vyasfaltována.
Takže pozor, až začnete jezdit na výlety do pří-
rody, nemusíte vozidlu, které z polní nebo les-

ní cesty vyjíždí, dávat přednost zprava. Stejně 
tak přednost zprava nemáte vy, když z takové 
cesty budete vyjíždět. Budete-li ale červené 
patníky míjet, vždy dbejte zvýšené opatrnosti.

- Mgr. Daniel Hovorka – tajemník Úřadu obce 
Loučovice -

PASPORT KOMUNIKACÍ, TO NEJSOU JEN ČERVENÉ PATNÍKY

Jihočeské
minuty

Lipnožurnál TV sklad Jihočeské
víkendy

expresní vlna zpráv

Vaše lipenská televize 
s oblíbenými pořady

www.kuryr.tv
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Usnesení č. 14/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje ově-
řovatele zápisu pana Bedřicha Konečného  
a paní Pavlu Vachovou, jako zapisovatele pana 
Daniela Hovorku.

Usnesení č. 15/2024
Zastupitelstvo schvaluje navržený program 
zasedání a schvaluje rozšíření programu  jed-
nání o uvedené body 1. až 8. uvedené v bodě 
č. 20 Různé.

Usnesení č. 16/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice
I. bere na vědomí
návrh obsahu změny č. 9 územního plánu 
obce Loučovice dle přílohy tohoto materiálu;
II. schvaluje
obsah změny č. 9 územního plánu obce Lou-
čovice a zkrácený postup pořízení této změny;
III. rozhodlo
a) že pořizovatelem změny č. 9 bude Obecní 
úřad Loučovice, který si zajisti l splnění kvalifi -
kačních požadavků uzavřením příkazní smlou-
vy s Ing. arch. Radkem Bočkem,
b) že projektantem změny č. 9 bude ateliér, 
který podal nejnižší cenovou nabídku v rám-
ci poptávkového řízení na zhotovitele této 
změny, tj. Projektový ateliér AD, s.r.o., IČ: 
25194771,
c) že tzv. určeným zastupitelem pro pořízení 
změny č. 9 bude starosta obce Ing. Jan Kubík;
IV. ukládá 
starostovi obce, prostřednictvím pořizovatele, 
zajisti t pořízení změny č. 9 územního plánu 
obce Loučovice.

Usnesení č. 17/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje ná-
vrh rozpočtu na rok 2024:
Schodkový rozpočet - schodek 1,170.000,- Kč
1/ Příjmy: 107,957.000,- Kč
2/ Výdaje: 76,127.000,- Kč
3/ Dlouhodobě přijaté půjčené prostředky: 
11,000.000,- Kč
4/ Uhrazené splátky dlouhodobě půjčených 
prostředků: 44,000.000,- Kč
5/ Zapojení části  přebytku hospodaření minu-
lých let: 1,170.000,- Kč

Usnesení č. 18/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje roz-
počtový výhled obce Loučovice 2024-2028 
zpracovaný Ing. Janem Kubíkem 1.2.2024
v předloženém znění. 

Usnesení č. 19/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje roz-
počet sociálního fondu obce Loučovice na rok 
2024 v předloženém znění.

Usnesení č. 20/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po-

skytnutí  fi nančního daru pro KST Vltavan Lo-

učovice z.s. ve výši 25 000,- Kč se splatností 
v 16. týdnu roku 2024.

Usnesení č. 21/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po-

skytnutí  fi nančního daru pro pro 14.Přední 
hlídku Royal Rangers Vyšší Brod p.s. ve výši
5 000- Kč se splatností  v 16. týdnu roku 2024.

Usnesení č. 22/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po-

skytnutí  fi nanční dotace žadateli Vltavan Lo-
učovice z.s. ve výši 200 000,- Kč a pověřuje 
starostu obce podpisem příslušné smlouvy do 
30. dnů od zveřejnění tohoto usnesení.

Usnesení č. 23/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po-

skytnutí  fi nanční dotace žadateli Vltavan Lou-
čovice z.s. oddíl kopané ve výši 200 000,- Kč 
a pověřuje starostu obce podpisem přísluš-
né smlouvy do 30. dnů od zveřejnění tohoto 
usnesení.

Usnesení č. 24/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje od-

pisový plán ZŠ a MŠ Loučovice na rok 2024
v předloženém znění.

Usnesení č. 25/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje roz-
dělení zlepšeného hospodářského výsledku 
ZŠ a MŠ Loučovice na rok 2024 v předloženém 
znění.

Usnesení č. 26/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje účet-
ní závěrku  ZŠ a MŠ Loučovice za rok 2023
v předloženém znění. Bez výhrad.

Usnesení č. 27/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po-

skytnutí  investi ční dotace žadateli ZŠ a MŠ 
Loučovice ve výši 500 000,- Kč a pověřuje 

starostu obce podpisem příslušné smlouvy do 
30. dnů od zveřejnění tohoto usnesení.

Usnesení č. 28/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje uza-
vření smlouvy č.CB-014330065018/001-DVK 
s EG.D, a.s.  v předloženém znění a pověřuje 

starostu podpisem této smlouvy.

Usnesení č. 29/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje Vý-

roční zprávu za rok 2023 o činnosti   posky-
tování informací dle zákona č.106/1999 Sb.
v předloženém znění.

Usnesení č. 30/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje Or-
ganizační směrnici č. OS -01/2024 o sociálním 
fondu a jeho používání  s v předloženém znění 
s účinností  od 1.3. 2024.

Usnesení č. 31/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí se 
zveřejněním záměru na prodej - nemovitostí 
čp. 64,67,68,69 v k.ú. Loučovice.

Usnesení č. 32/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje uza-
vření  nájemní smlouvy se společností  Shots & 
sparks s.r.o.  , IČ: ,17263638  na st. 488 o cel-
kové výměře 76 m2 za cenu 33 Kč/m2/měsíc
a část pozemku p.č. 226/1 v k.ú. Loučovice o 
výměře 50 m2, za cenu 4,-Kč/m2/měsíc plat-
nou od 1.3. 2024 a pověřuje starostu podpi-
sem této smlouvy.

Usnesení č. 33/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje Účet-
ní odpisový plán obce Loučovice za rok 2024
v předloženém znění.

Usnesení č. 34/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí schválené rozpočtové opatření č. 12/2023 
v předloženém znění.

Usnesení č. 35/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice po zveřej-
něném záměru a s odvoláním na usnesení 
80/2023 schvaluje Smlouvu o provedení dob-
rovolné dražby stavebního pozemku  p.č. 93 
v k.ú. Dvorečná  se soudním exekutorem Mgr. 
Janem Škorpilem v předloženém znění a po-
věřuje starostu obce podpisem této smlouvy.

Usnesení č. 36/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice v návaznosti  na 
přijaté usnesení č. 157/2023 schvaluje Doda-
tek č.1 Plán inventur a souhlasí se změnou tý-
kající se jmenování nových členů jednotlivých 
inventurních komisí, tak jak je uvedeno ve 
znění tohoto Dodatku.

Usnesení č. 37/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice  souhlasí se za-
chováním ceny u nájemní smlouvy 33 Kč/m2 
za měsíc u žadatele.

Usnesení č. 38/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje žá-
dost u nájemní smlouvy na nebytové prostory 
na st. parcele č. 73 o výměře 54 m2 a stanovu-
je Dodatkem nájemní smlouvy za cenu 500,-
Kč/měsíc na dobu pěti  let a pověřuje starostu 
podpisem tohoto Dodatku.

Usnesení č. 39/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje uza-
vření  nájemní smlouvy na nebytový  prostoru 
v mezipatře domu č.p.288 Loučovice o výmě-
ře 18 m2, za cenu 33,-Kč/m2/měsíc a pověřu-
je starostu podpisem této smlouvy.

VÝPIS USNESENÍ Z ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LOUČOVICE KONANÉHO
DNE 19. 2. 2024
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Vážení spoluobčané, informujeme vás 

o instalaci dopravních zrcadel v naší obci. 
U přejezdu, pod parkem je již zrcadlo instalo-

váno a následně během několika dní budou 
instalovány další tři zrcadla. A to v místech: 
nepřehledná křižovatka směr škola; u kaple 

sv. Prokopa - nepřehledný železniční přejezd 
a u Rybářského domu čp. 63 - taktéž nepře-

hledná křižovatka. Věříme, že dopravní zrca-

dla jsou skvělé řešení pro zvýšení bezpečnosti 

v nepřehledných křižovatkách či na místech se 
sníženou viditelností v naší obci.

- Mgr. Pavla Vachová, místostarostka -

INSTALACE DOPRAVNÍCH ZRCADEL V NAŠÍ OBCI

Usnesení č. 40/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje uza-

vření  nájemní smlouvy na nebytový  prostoru 
v 1. podlaží domu č.p.288 Loučovice o výměře 
48 m2, za cenu 33,-Kč/m2/měsíc a pověřuje 

starostu podpisem této smlouvy.

Usnesení č. 41/2024
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje uza-

vření  nájemní smlouvy s panem na nebytový  
prostoru v 2. podlaží domu č.p.288 Loučovi-
ce o výměře 20 m2, za cenu 1,-Kč/m2/měsíc 

a pověřuje starostu podpisem této smlouvy.

Poznámka:
Úplný zápis ve smyslu stanovení §95 odst. 5 
zákona o obcích je uložen na obecním úřadu 

k nahlédnutí.
Obecní úřad je povinen umožnit občanům na-

hlédnout do zápisu ze zasedání zastupitelstva.

Dne 14. 3. 2024 bude uzavřena obecní knihovna, děkujeme za pochopení.

„No to je skvělé!“, řekl jsem si, když mi 
přišel email s letáčkem nabízejícím od-

polední a podvečerní tancování square dan-

cingu 3. února v Praze. Jelikož o den dřív jsme 
měli naplánované půldenní soustředění, bylo 
zřejmé, že děti budou pěkně roztancované. 
A tak jsme vyjeli. Když už do Prahy, tak pěkně 
po ránu – ať to není jen o tancování, ale ať se 
děti podívají i na zajímavá místa. Protože ně-

které z nich v Praze ještě nebyly, některé jen 
jednou, vzal jsem je na ta nejznámější místa. 
V Praze jsme před již krátce osmou – žádná 
mlha či náledí nás nezdržely, dálnice byly jak 
vymetené. Naše putování začíná na Václav-

ském náměstí. Vyprávím dětem, jak tudy krá-

čely dějiny a jaké významné události historie 

i současnosti se zde odehrávaly. Protože 
máme čas, beru děti oklikou okolo Stavovské-

ho divadla a starobylého Carolina. Kolik z nich 
tu za pár let asi bude studovat?
Naše kroky vedou k orloji. Poté, co nám ko-

hout oznámí, že na hodinu je to vše, vydává-

me se na prohlídku Týnského chrámu. Odtud 
putujeme k Betlémské kapli. Když už se o ní 
zmiňuje vlastivěda, tak ať ji vidí na vlastní oči. 
Cestou se zastavujeme v chrámu sv. Jiljí. 
Protože svatí na orloji měli velký úspěch, ještě 
jednou se vracíme na Staroměstské náměstí. 
Také proto, že mají otvírat v suvenýrech. A při-
šel čas vydat se ke Karlovu mostu. Míjíme filo-

zofickou fakultu, kde spousta květin na chod-

níku stále připomíná předvánoční události. 

Dětem vyprávím o Rudlofinu i Klementinu, 
než se nadějeme, jsme na mostě. Po ránu ješ-

tě není úplně přecpaný turisty, ale i tak je zde 
dost lidí. Sbíháme na Kampu, obdivujeme Čer-
tovku, Sovovy mlýny a nemůžeme se nezasta-

vit u Werichovy vily. Překvapuje mě, jak málo 
dětí tuto významnou osobnost české kultury 
zná. Tak jim trošku rozšířím obzory a jdeme na 
poslední zastávku dnešního výletu – do chrá-

mu Panny Marie Vítězné, kde je Pražské Jezu-

látko. Snad nejznámější Ježíškova soška z 16. 
století. V kostelním muzeu si prohlížíme nej-
krásnější z jeho více než tří set šatiček sbíra-

ných po čtyři století. Jedny mu darovala i sama 
Marie Terezie. Na Malostranském náměstí se 
ještě letmo zmiňuji o Janu Nerudovi, ukazuji 
dětem Nerudovu ulici stoupající ku hradu, pak 
už míříme do tančírny. 
Přes nejeden kilometr v nohách děti tančí 
o sto šest a báječně si večer užívají. Když okolo 
sedmé usedáme do auta, ač utahaní, všichni si 
dnešní den pochvalujeme.

- Miroslav Procházka, www.sumavacek.cz -

ŠUMAVÁČKOVÝ VÝLET DO PRAHY
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Slavnostní otevření nové školní knihov-

ny ZŠ a MŠ Loučovice se uskutečnilo dne 

12. února 2024.
Místostarostka obce Mgr. Pavla Vachová se 
zúčastnila slavnostního otevření nově zrekon-

struované a zmodernizované školní knihov-

ny, společně s ředitelem školy Mgr. Janem 
Vopátkem, zástupkyní ředitele Mgr. Martinou 
Majerovou, třídní učitelkou 5. třídy Mgr. Pavlí-
nou Bigasovou a jejími žáky. Společně s dětmi 

místostarostka přestřihla stužku a jako první 
do školní knihovny vstoupily děti z 5. třídy. 
Myšlenka nové knihovny vzešla z dlouhodobé 
iniciativy Mgr. Pavlíny Bigasové, ale chyběly 
finance na rekonstrukci. Místostarostka obce 
oslovila pana starostu Ing. Jana Kubíka s návr-
hem tuto myšlenku podpořit z rozpočtu obce 
a společně se dohodli na podpoře tohoto pro-

jektu.   Byla to výzva, která nejen pro vede-

ní obce měla velký smysl. Původní vybavení 

knihovny bylo velmi zastaralé, neodpovídalo 
moderním trendům vzdělávání a také se děti 
ve staré knihovně jen těžko mohly scházet 
i v době výuky. „Naším společným cílem bylo 
podpořit projekt, který bude sloužit našim 
dětem další desítky let, a věděli jsme, že děti 

i učitelé nové prostory ocení. Ovšem netušili 
jsme, že knihovna bude takto vymazlená a že 
Pavlína Bigasová má takový smysl pro design 
nábytku a interiéru, včetně jeho doplňků. Spo-

lečně se školníkem panem Křikavou vytvořili 
či vykouzlili zázemí nové knihovny, které je 
prostě ÚŽASNÉ a děti při vstupu byly nadšené. 
Dle slov samotných dětí by v prostorech chtěly 
mít třídu a moc se jim v knihovně líbí. Obec se 
podílela finančně ze svého rozpočtu na celém 
projektu ve výši cca 80 tis. Kč. Další financová-

ní projektu zajistila sama škola a ředitel školy 
uvolnil další prostředky ve výši cca 80 tis. Kč. 
Věříme, že knihovna bude hojně využívána 

v rámci školní výuky. Celé slavnostní otevře-

ní bylo zakončeno jahodovým šampaňským. 
Přejeme učitelům příjemně strávené pedago-

gické chvíle v nových prostorách a dětem, ať 
se ve škole i nové knihovně líbí,“ uvedla Pavla 

Vachová, místostarostka obce.

OBEC PODPOŘILA REKONSTRUKCI A MODERNIZACI 
ŠKOLNÍ KNIHOVNY

Je tomu již 16 let co nás opustila po těžkém boji s rakovinou 
naše kamrádka Anda. Před 16 lety byla tahle silná bojovni-

ce inspirací ke vzniku krásného projektu. Za 14 ročníků tohoto 
koncertu bylo vybráno neuvěřitelných 692 000 Kč, za minulý rok 
pak 72 000,- tyto peníze pak pomáhaly dalším mladým bojovní-
kům. 15. ročník nabídne několik tradičních kapel. Odstartuje ho 
ale čerstvá novinka z vyšebrodské ZUŠ – dívčí kapela Wanted, 
dále pak vystoupí matadoři Siskin’s, následovat bude Magma, 
Jiří Schelinger Memory Band, Satisfvcktion a uzavírat bude ka-

pela Seven’s. Všichni kdo se na koncertě podílí tak činí bez náro-

ku na honorář. Výtěžek pak poputuje opět na Oddělení dětské 
hematoonkologie v Českých Budějovicích. 
Všechny vás v sobotu 30.3. v 18:00 hodin srdečně zveme do 
Kulturního domu v Loučovicích. Přijďte s námi protančit kecky, 
poslechnout si dobrou rockovou muziku a zároveň podpořit 
dobrou věc!

- Za pořadatele Kateřina Benešová -

XV. ROČNÍK KONCERTU
PRO ANDU
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18. 2. 2024 se uskutečnilo další kolo korfbalové jihočeské ligy 
mladších žáků. Díky starostovi Ing. Janu Kubíkovi jsme vyrazili 
motivováni novými dresy do boje o nějaké další vítězství.
Tým prvňáčků byl tentokrát velmi oslaben a musel celý turnaj 
zvládnout pouze se čtyřmi hráči bez jakéhokoli odpočinku. S čer-
tovskou bojovností se snažili dát co nejvíce košíků, avšak soupe-

ři, kteří měli možnost oddechu díky střídání, byli lepší a nám to 
stačilo pouze na 3. medailové místo.
Druhý tým byl také díky nemocnosti hráčů oslaben, ale zde byla 
čertí síla větší a díky dvěma výhrám jsme uloupili v Budějovicích 
stříbrnou medaili.
Sice jsme neporazili všechny, ale naším novým vzhledem jsme 
zvítězili krásou a budili jsme čertí respekt.

- Mgr. Bc. Kateřina Berná -

KORFBALOVÉ OKÉNKO:
TENTOKRÁT BOJOVNÍ 
A NEJKRÁSNĚJŠÍ

IN
F

O
 Z

E
 Š

K
O

LY
MASOPUSTNÍ VESELICE VE ŠKOLCE
Ve čtvrtek 8. 2. 2024 děti z mateřské školy vyrazily na masopustní prů-

vod po naší krásné obci. Navštívily ZŠ, obecní úřad, Jednotu COOP, 
místní knihovnu a speciální školu. Všude zazpívaly za doprovodu hu-

debních nástrojů a zahřály srdíčka místních obyvatel.
Odměnou jim byl nejen potlesk, ale i sladká výslužka. Děkujeme všem 
za s námi strávený čas plný radosti a veselí.

Děti a učitelky MŠ 

8. TŘÍDA - PŘESPÁVAČKA VE ŠKOLE
Dne 15. 2. 2024 přespali osmáci ve škole. Rozjeli jsme to pořádně už 
od startu. Zpívalo se, tančilo se a proběhla i večerní schovka. Smích 
a zábava nás provázeli po celou dobu. Hodně jsme si také povídali na 
nejrůznější témata, trošku jsme se odvázali a pořádně jsme si to všichni 
užili. Čas utíkal velmi rychle, někteří šli zodpovědně spát, přeci jen nás 
čekal další školní den. Pro některé však byly zážitky tak hluboké, že je 
měli ještě potřebu rozebírat určitý čas po večerce. Vydařená akce určitě 
nebyla poslední v tomto roce.me příště!

OKRESNÍ KOLO ZEMĚPISNÉ OLYMPIÁDY
Ve středu 21. 2. se konalo okresní kolo Zeměpisné olympiády. Z našeho 
školního kola do něj byli nominováni Jan Sedláček a Petr Zábranský. Če-

kaly je nástrahy v podobě znalostního testu či práce s atlasem a jinými 
geografickými prvky. Oba dva obstáli se ctí, když se ve svých věkových 
kategoriích umístili na 9. místě (Honza) a 13. místě (Petr). Tímto jim 
děkujeme nejen za úspěchy, ale i za vzornou reprezentaci školy!

6. TŘÍDA - SPORTOVNÍ DEN LIPNO
Šesťáci vyrazili ve čtvrtek 22. 2. 2024 sportovat na Lipno. Ráno jsme 
zahájili v Hopsáriu. Měli jsme ho sami pro sebe a tak jsme to hned 
roztočili na plné obrátky. Probíhali salta na trampolíně, schovávaná, 
klouzačky a dovádění v balónkovém bazénu. Hned po Hopsárku jsme 
volně přešli na bazén. Voda je náš živel. Potápěli jsme se, klouzali na 
klouzačce, vyhřívali se v teplém bazénu a dělali nejrůznější vylomeniny. 
Po sportování nám pořádně vyhládlo, posilnili jsme se pizzou a svačin-

kou a vydali se na cestu zpátky. Únava nás dostihla až ve školní jídelně. 
Sportovní den jsme si opravdu perfektně užili, hodně jsme se nasmáli 
a poznali jsme se zase z jiné stránky mimo školní prostředí.
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Nejprve bych se chtěl představit. Jsem nyní 
v důchodu a je mi 77 let. Vystudoval jsem 

lesnickou fakultu a až do odchodu do důcho-

du jsem pracoval v různých funkcích u státních 
a vojenských lesů ve Vyšším Brodě a v Horní 
Plané. Pocházím z Turnova a od roku 1970 
jsem na Šumavě. Bydlím v Loučovicích od 
roku 1973. Můj koníček je příroda a z té hlav-

ně entomologie. Již od 15 let sbírám a chovám 
motýly. Vytvořil jsem si celkem solidní sbírku, 
kterou tvoří z větší části druhy motýlů z uvede-

ného loučovického regionu. Chtěl bych se pro-

to podělit s veřejností v Loučovicích s životem 
jednotlivých nepřehlédnutelných druhů této 
skupiny hmyzu. Dělám to proto, že v posled-

ních letech hmyzu jako celku značně ubylo na 
početnosti i na druhové pestrosti. Mám cel-
kem velký fotografický archiv, z kterého bych 
vybral ty nejzajímavější druhy vyskytující se 

v našem okolí. Motýli patří hned po broucích 
k druhově nejpočetnější skupině/řádu/hmyzu 
s proměnou dokonalou. Jejich vývoj sestává 

z vajíčka, housenky, kukly a dospělce. Je to 
skupina hmyzu, která je mezi lidmi nejvíce ob-

líbená díky pestrosti zbarvených křídel. Křídla 

jsou u této skupiny hmyzu pokrytá šupinkami, 
které jsou na křídlech poskládány jako tašky 
na střeše a tvoří různě zbarvené obrazce.
Protože nastane brzy jaro, začnu vás seznamo-

vat s druhy motýlů, s kterými se můžete setkat 
právě v tomto období. 
Jako první druh představím hned jednoho 
z nejkrásnějších druhů nočních motýlů a to 
strakáče březového /Endromis versicolora/.
Mít ve své sbírce tohoto krasavce je snem 
každého začínajícího motýláře. Je to celkem 
velký motýl v rozpětí křídel kolem 7 cm. Na 
přiloženém snímku je vidět u samečka péřo-

vitá široká tykadla. Ty mu slouží k zachycení 

pachu samičky, která po vylíhnutí čeká někde 

v podrostu. Její pach zachytí sameček až na 
kilometr daleko. I když se jedná o nočního 
motýla, sameček hledá prudkým letem sa-

mičku dopoledne za slunného počasí. Samič-

ka pak klade velká vajíčka v počtu do 30 ks 
na větvičky bříz. Housenky se živí jejími listy. 
Po zakuklení kukly přezimují a motýli se z nich  
líhnou někdy už koncem  března, v našich po-

lohách začátkem května. 

- Ing. Jan Kolovratník -

MOTÝLI LOUČOVIC A BLÍZKÉHO OKOLÍ

Strakáč březový - mladé housenky Strakáč březový - dospělá housnka

Strakáč březový - pár Strakáč březový - samička Strakáč březový - sameček
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Vážení rodiče, informujeme vás o nabíze-

ných plánovaných aktivitách Dětského 
klubu Čertík obce Loučovice. 

Pravidelná činnost Mimi klubu Loučovice
Mimi klub obce Loučovice rozjíždí svou činnost 
naplno a má již svůj měsíční harmonogram, 
určený i veřejnosti. Mimi maminky jsou velmi 
akční a jejich skupina je skupinou otevřenou. 

Venkovské komunitní tábory - letní prázdni-
ny 2024
Vážení rodiče, tento rok jsme pro vás připravili 
opět dva venkovské komunitní táboryo letních 
prázdninách. Přednost mají přihlášené děti 

s trvalým pobytem v Loučovicích. Přihlášení 
prozatím pouze e-mailem, přihlášky v elektro-

nické i tištěné podobě budou k dispozici bě-

hem března/dubna 2024, a to na webu obce 
Loučovice, pod Dětským klubem Čertík nebo 
na Obecním úřadě v Loučovicích, v tištěné for-
mě - kancelář místostarostky.
Těšíme se na vaše děti. 

Dětské oslavy narozenin
V dětském klubu probíhají soukromé osla-

vy narozenin loučovických dětí, které jsou 

v zimě velmi žádané. Rezervace probíhají přes 
rezervační systém na webových stránkách 
obce Loučovice, o kterém jsme již psali a kte-

rý bez problémů funguje. Dětský klub Čertík 

má svůj provozní řád, který je povinen do-

držovat každý návštěvník. Bohužel již nefun-

guje přístup některých maminek k majetku 
obce Loučovice a k možnosti využívat klub 

ZDARMA. Nebudeme zde rozebírat, co se kdy, 
jak stalo a jaká škoda vznikla. Pouze opět ape-

lujeme na nezodpovědné rodiče a upozorňu-

jeme na nutnost dodržování provozního řádu. 
O tom, co se stalo, jsme již informovali na Fb 
stránkách Dětského klubu Čertík. Rodičům 
zodpovědným VELMI DĚKUJEME, že tento řád 
bez problémů dodržují. 

- Za tým Čertík,  Mgr. Pavla Vachová -

INFORMACE Z DĚTSKÉHO KLUBU ČERTÍK

Obec Loučovice spolupracuje s Rodinným 
areálem Lipno již dlouhodobě a předmě-

tem jejich jednání byly mimo jiné také bene-

fity, které by mohly být zajímavé pro místní 
občany. To se nyní podařilo a loučovické děti 
tak mohou od jarních prázdnin využívat slevy 
ze vstupného (až 95%) do Rodinného areálu 
Lipno. „Jsem rád, že po dlouhé době se nám 
povedlo navázat hlubší spolupráci s firmou 
Lipnoservis, díky které nabídly pro loučovické 
děti výrazné slevy do aquaparku, lanového 
centra, Království lesa nebo na skipasy,“ dodá-

vá Jan Kubík, starosta Loučovic. 
Pro obec Loučovice je tato spolupráce s roz-

sáhlým střediskem lipenského areálu velmi 

důležitá a místní zastupitelstvo v něm vidí vel-
ký potenciál. „Je to důležité hlavně pro naše 
děti z Loučovic a já jsem velmi rád, že jsme se 
na tom všichni zastupitelé shodli. Věřím, že 
nás to posune zase blíže ke shodě v otázce, 
kam dál by měla obec směřovat,“ komentuje 
aktuální dohodu Libor Růžek, člen zastupitel-
stva obce Loučovice.
Zvýhodněné ceny do Rodinného areálu Lipno 
se týkají pouze dětí, které mají trvalé bydliště 
v Loučovicích. Tuto slevu tak mohou získat po 
prokázání totožnosti. „Pokud má dítě občan-

ku, což v dnešní době již mnoho dětí má, tak se 
prokáže občanským průkazem a pokud ne, tak 
na obecním úřadě dostanou potvrzení o trva-

lém pobytu a s tím se na pokladně Rodinného 
areálu Lipno prokáží,“ dodává Jan Kubík.
Potvrzení o trvalém pobytu lze pořídit osobně 
na obecním úřadě v Loučovicích v rámci úřed-

ních hodin. Důležité je také zmínit, že napří-
klad do Království lesa je zvýhodněno vstupné 
i pro rodiče dítěte. Bližší informace a přesnou 
výši slev získáte na pokladně Rodinného areá-

lu Lipno nebo na obecním úřadě.

- František Fazekas -

SLEVY NA LIPNO PRO LOUČOVICKÉ DĚTI
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Efektivní využití energie ve vašem
rodinném domku je nejen šetrné
k životnímu prostředí, ale především
přináší značné úspory nákladů za
energie. Tepelná čerpadla, klimatiza−
ce, fotovoltaický ohřev vody nebo
fotovoltaická elektrárna jsou již 
častým pomocníkem mnoha do−
mácností. Na instalaci za −
řízení je v  současné době
vypsáno několik dotačních
titulů, tedy ani náklady na
jejich pořízení nemusí být
vysoké.

Tepelná čerpadla před−
stavují inovativní technolo−
gii, která využívá tepelnou
energii ze vzduchu, vody
nebo země a přeměňuje ji
na teplo pro vytápění vaše−
ho domova. Kombinace fotovoltaiky
a tepelného čerpadla umožňuje vy−
užívat vámi vyrobenou solární ener−
gii pro ohřev vody a pro vytápění.

Klimatizace v létě chladí a v zi−
mě topí na principu tepelného čer−
padla vzduch / vzduch. Jejím příno−

sem je jak využití přebytků
energie z výroby FVE pro chla−
zení vašeho domu během tep−
lých letních dnů, tak i přitápění
v  přechodném období, kdy 
ještě nemusíte zapínat hlavní
zdroj topení. Klimatizace pohá−
něna solární energií umožní

užívat si příjemného prostředí ve
svém domě bez obav z vyšších
energetických nákladů.

Díky vlastní výrobě elektřiny
z fotovoltaických panelů snižujete
svou závislost na dodavatelích ji−
ných zdrojů energie, například na

plynu, a snižujete své
měsíční účty za pro −
vozní náklady. Panely
mohou sloužit jak
k  výrobě elektrické
energie, tak jen na
ohřev teplé užitkové
vody, která je jedním
z  největších žroutů
energie v domácnosti.

„Pokud již vlastníte fotovoltaické
panely a využíváte sluneční energii
k výrobě elektřiny nebo se k instalaci
právě chystáte, je čas zvážit další
krok k maximalizaci jejich přínosů.“,
říká Ing. Milan Kostečka, jehož firma
je v jižních Čechách předním doda −

 vatelem tepelných čerpadel, klima−
tizací a nově také fotovoltaiky pro
ohřev teplé užitkové vody či pro vý−
robu elektrické energie s více něž
30letou historií. Instalace tepelného
čerpadla pro vytápění či klimatizace
pro chlazení / přitápění je skvělým
způsobem, jak efektivně využít každý
sluneční paprsek.

Odborníci z firmy Kostečka Vám
zdarma zpracují návrh na řešení
využití zdrojů tepla a energie
na míru tak, aby bylo vhodné pro
Váš dům. Pomohou s  vyřízením
dotace a většinu zboží mají 
skla dem. Bezstarostný servis je
samozřejmostí.

Rádi Vám připravíme návrh 
zařízení ZDARMA.

Pomůžeme s vyřízením DOTACE.

Pošlete nám poptávku na:
www.kostecka.net

nebo volejte 606 60 60 60

Kombinovat klimatizaci, tepelné čerpadlo a fotovoltaiku 
se vyplatí a přináší tepelnou pohodu

Ozvěte se nám!

Čeká vás čisté a prostorné zázemí moderního výrobního závodu úspěšné mezinárodní firmy.
V přátelském kolektivu se budete věnovat stavbě rozvaděčů pro strojní zařízení.
Při své práci oceníte kvalitní vybavení včetně strojů od firmy Rittal.
Počítejte s atraktivní mzdou, věrnostními prémiemi a nešetříme ani s placenou dovolenou.
Pečujeme o kolegyně a kolegy díky široké nabídce benefitů a samozřejmostí je příspěvek  
na dopravu a stravování.
Více o pozici se dozvíte na www.hauser.cz/elektrikar

Personální oddělení: Ing. Lenka Nožičková 
E: lenka.nozickova@hauser.com, T: 388 404 315  
HAUSER spol. s r. o., www.hauser.cz

Zapojte se do zakázkové výroby chladicí techniky:

PŘIJMEME 
ELEKTRIKÁŘE
s platným odborným 
osvědčením

Objednávky na masáž přijímám od 15.3.2024,
pro objednání volejte či piště SMS na uvedené číslo na vizitce.

Budu se na Vás těšit.



Softwarové centrum
České Budějovice

Kolegové v Softwarovém centru v Českých Budějovicích se zabývají především 
vývojem částí řídícího systému našich strojů, digitálním řešením pro vývoj 
cloudových aplikací a také podporou produkce konfigurací a individualizací 
našich strojů. Oddělení se technologicky rozrůstá a právě hledáme nové kolegy 
na volné pozice:

■ Front-End developer

■ Full-Stack developer

angular, CSS azure DevOps, TFS JIRA kafka

keycloak monorepo linux JFrog Artifactory

java Spring Boot docker, Kubernetes C#, C++ or another OOP language

U nás můžeš uplatnit:

Kolegov
vývojem
cloudo
našich
na voln

F

F

a

jav

U n

Karel Vinš                   +420 380 386 736                   karel.vins@engel.at

www.fb.com/ENGELCZkariera

www.engel.cz

www.pracevengelu.cz

HLEDÁME


